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Z A P I S N I K 
  
  

 s 14. sjednice Izvršnog odbora Samoborskog sportskog saveza u mandatu 2022.-2025., koja se 
održala u srijedu 11. prosinca 2023. u 18,00 sati u konferencijskoj dvorani Sportske dvorane 
Samobor, Andrije Hebranga 26a, Samobor.   
 
Članovi Izvršnog odbora dobili su u materijalima 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Verifikacija zapisnika s 13. sjednice IO-a 
2. Donošenje odluke o pauziranju sufinanciranja članica koje ne pravdaju sredstva 
3. Donošenje odluke o priredbama za prijavu na natječaj JP-a u Županiji za 2024. 
4. Poništavanje odluke o raspisivanje natječaja Rezerve 
5. Donošenje odluke o primanju Kickboxing kluba Fortis u punopravno članstvo 
6. Donošenje odluke o uvrštavanje Festivala nordijskog hodanja i pješačenja u Samoboru 

na popis sportskih manifestacija od značaja za Grad Samobor a u organizaciji Društva za 
sportsku rekreaciju Sport za sve Samobor 

7. Usklađivanje potrošnje sati po dvoranama po ugovoru s SOS-om 
8. Pitanja , prijedlozi i ostale informacije 

 
Nazočni članovi Izvršnog odbora Samoborskog sportskog saveza:  
Darijo Gaća – predsjednik, Darko Šimunec – potpredsjednik, Mladen Vlahović – član, Domagoj 
Krnić- član, Krunoslav Znika – član, Luka Čanak – član, Miro Kelečić- dopredsjednik, Franjo 
Koletić – član 
 
Odsutni: Goran Grdinić- član NO-a, Anita Matijaščić - članica 

Ostali nazočni: Milan Garašić – član NO-a, Drago Marović – predsjednik NO-a 

Predsjednik Darijo Gaća pozdravlja sve nazočne i utvrđuje kvorum sa 8  prisutnih članova te se 
može započeti sa sjednicom. Ostali članovi su se ispričali. 
Otvara 14. sjednicu Izvršnog odbora SSS-a te utvrđuje da su svi primili Dnevni red s pozivom na 
sjednicu kao i materijale te daje Dnevni red na usvajanje. 
 Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

 
Ad 1. 

Pod prvom točkom predsjednik govori da su svi primili zapisnik s 13. sjednice u materijalima te 
daje isti na usvajanje. Pita ima li primjedaba na zapisnik. Nije ih bilo te ga daje na usvajanje. 



www.samobor.hr/sportski-savez 

 

• OIB: 72899781323 • MBS: 00784672 • RNO 0068446 •  IBAN: HR9724030091120000569 • Samoborska banka, Trg kralja Tomislava 8 , Samobor •   

 
 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Ad 2. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava problematiku oko članica koje ili nisu još opravdale 
sredstva ili su sredstva pravdanja upitna. Riječ je o Sportskom auto klubu koji do sada nije 
opravdao još ništa te ukoliko tako ostane do kraja morat će se zaustaviti financiranja , tj., zadnje 
tri rate se neće isplatiti te se neće moći prijaviti na natječaj JP-a za 2024. upitna su sredstva 
pravdanja i kod Kickboxing kluba TNT i kod Takewondoo kluba Koryo. Kod NK Rakovog potoka je 
sufinanciranje već zaustavljeno te im neće biti isplaćene zadnje tri rate jer su ostali bez selekcija 
seniora i juniora te dok se u klubu ne poprave stvari oko vodstva. Predstavnici kluba su bili na 
sastanku te su objasnili problematiku oko svega te je prihvaćena odluka da im se ne isplate 
ukupna dobivena sredstva za 2023. godinu. Netko tko je dobio sredstva za trening i natjecanja ,a 
nema natjecatelja te se ne ide na natjecanja neće se više moći sufinancirati redovno već samo 
prijavljivati na otvorene natječaje po potrebi.  
Ova odluka je jednoglasno prihvaćena. 
 

Ad 3. 
Pod ovom točkom Predsjednik je iznio prijedlog sufinanciranja manifestacija od značaja za 
zagrebačku županiju među kojima su XCO Samobor – 4.640,00, Kup grada Samobora u 
motocrossu -  2.640,00, Međ. Turnir za žene u rukometu – 2.000,00, Kup grada Samobora u 
malom nogometu- 1.325,00. novost je da se vraća malonogometni turnir za čiju se organizaciju 
javila članica HNK Kobre. Konjičkog turnira neće biti. Ovo su bili predloženi iznosi za spomenute 
manifestacije koje su date na glasanje. Nakon izlaganja predsjednika javio se g. Marović i iskazao 
veliko nezadovoljstvo sa raspodjelom sredstava jer je napomenuo da su njemu ta sredstva 
nedostatna te da mu to izgleda kao ismijavanje njega i njegovog rada te da ako je to odluka da se 
on rađe odriče tih sredstava nego da ih koristi u tom iznosu. Nakon polemike oko raspodjele  g. 
Marović je napustio sjednicu, a ostali nazočni članovi IO-a su donijeli odluku o prenamjeni 
sredstava na način da se od 2.640,00 eura za motocross dalo 1.000,00 eura rukometu, 1.00,00 
eura biciklizmu te 640,00 eura malonogometnom turniru. 
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

Ad 4. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da odluku o raspisivanju natječaja rezerve koju smo 
donijeli na prethodnoj sjednici sada moramo povući jer nažalost nema dovoljno sredstva na 
računu za raspisivanje natječaja. Sredstva rezerve potrošila su se na tri rehabilitacije sportaša 
početkom godine, na jedno međunarodno putovanje za Anotnija Kosmata te na liječničke 
preglede u drugom dijelu godine koji su bili puno skuplji zbog opsežnosti pregleda, svima su se 
radili veliki liječnički pregledi ( +9.000,k00 eura više). 
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 
 

Ad 5. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da je Kicboxing klub Fortis poslao sve potrebe 
materijale i dokumentaciju koja im omogućava punopravno članstvo te da je sad samo pitanje 
odluke za dalje te da se ista daje na glasanje. 
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 
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Ad 6. 

Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da Savez nema tu stavku niti poziciju, sportske 
manifestacije od značaja za Grad Samobor te da se iz tog razloga spomenuta zamolba ne može 
prihvatiti. Spomenuta manifestacija je već sufinancirana od strane Saveza i bit će sufinancirana 
u budućnosti. Predsjednik napominje da je isti zahtjev stigao pola sata prije početka sjednice od 
strane Kyokushin karate kluba Fortis za uvrštenjem 26. Memorijala Branka Bošnjaka na popis 
sportskih manifestacija  od značaja za grad Samobor u 2024. godini no i taj zahtjev se mora 
odbiti iz više razloga. Prvi je taj da spomenuti memorijal nije u službenom kalendaru Karate 
saveza. Drugi je da spomenuti klub nije organizator već suorganizator memorijala te da Savez 
nema zakonsko pravo uopće sufinancirati memorijal pa time ga ni uvrstiti u manifestacije od 
značaja i k tome još ta pozicija ne postoji. 
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 
 

Ad 7. 
Pod ovom točkom Predsjednik objašnjava da će neke članice koje dobivaju sredstva za korištenje 
dvorane vjerojatno imati viška dok će neke imati manjka te da će se na kraju godine kao svaki 
puta napraviti poravnanje između članica i potrošnje kako nitko ne bi trebao dodatno plaćati sate. 
Ukoliko bude ipak manjka sati naravno da će članica koja je prešla prag platiti dodatne sate iz 
svog budžeta.  
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 
 

Ad 8. 
Pod ovom točkom nije bilo pitanja ni rasprave. 
Sjednica je završila u 19,15 sati. 
Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog sportskog saveza. 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                                                     Predsjednik SSS-a: 
  
Nika Fleiss                                                                                                                      Darijo Gaća 


